
Protokoll fra møte i Faglig rådgivende utvalg for Reisa nasjonalpark  
 

Møtedato:     Mandag 28. oktober Kl. 16.30-19.15 
  
Sted:            Møte på Haltibygget og via Teams, Storslett, møterom Jyppyrä (1.etg)  
 
Følgende møtte på Faglig rådgivende utvalg: 
 

 Hvem For 

1 Jim Hugo Hansen Statens naturoppsyn 

2 Daniel Boberg Leirbakken Statens naturoppsyn 

3 Kai-Ove Kristiansen Statskog sf 

4 Asgeir Blixgård Statskog sf 

5 Odd Rudberg Halti nasjonalparksenter / Reisa villakssenter 

6 Pål Tengesdal Styremedlem i TT og leder i Merkeutvalget TT 

7 Mats Lindfors Visit Lyngenfjord 

8 Martin Reiersen Nordreisa kommune 

9 Sondre Røragen Nordreisa kommune 

10 Silje Viken Reisafjord Xperience AS 

11 Steffen Bakland Amazing Troms 

12 Truls Bergmo Reisa Elvelag - styreleder 

13 Geir Tomasjord Naturvernforbundet 

14 Thomas berg Nordreisa Scooter- og båtforening 

15 Roar Olsen Reisa Lodge 

 
Følgende møtte på teams 

16 Nils Ole Triumf Reinbeitedistrikt 36 

18 Nils A. Gaup Reinbeitedistrikt D34 Abborassa 

19 Ole A. Utsi  Reinbeitedistrikt 37 Skárfvággi 

20 Hermann Hermansen Reisa Elvelag 

21 Lene Ottesen Nord-Troms turlag 

 
Følgende møtte fra styret og administrasjonen: 

22 Herborg Ringstad Nestleder 

23 Rune Benonisen Nasjonalpark- og verneområdeforvalter 

24 Nina Storm Nasjonalpark- og verneområdeforvalter 

25 Máret Láila Logje Styreleder (møtte på teams) 

26 Eirik Losnegaard Mevik Styremedlem (møtte på teams) 

27 Tom Vegar Kiil Styremedlem 

28 Sigrund Hestdal Varamedlem 

 

   



 
 
Følgende protokollføres fra møtet 
 
Innledning 
15 deltakere møtte fysisk, 4 personer deltok på teams i tillegg til 7 personer fra 
administrasjonen. Nasjonalparkforvalterne Rune Benonisen og Nina Storm var 
sekretær for møtet. Inviterte foredragsholdere var Mats Lindfors fra Visit Lyngenfjord, 
Martin Reiersen fra Nordreisa Kommune og Steffen Bakkland fra Amazing Troms. 
Det ble ønsket velkommen til møtet av og det ble gjort en kort presentasjonsrunde av 
alle deltakere.  
 
Orientering  
Det ble referert fra styrets vedtekter og forvalternes stillingsinstruks i forhold til 
bakgrunnen for faglig rådgivende utvalg.  
 
Foredrag – Tema reiseliv og besøksforvaltning Reisadalen 
Halti NPS: Møtet startet med en presentasjon fra Visit Lyngenfjord v/ Mats Lindfors 
om status for besøk i dag og forventninger rundt økt turisme i regionen framover. En 
nasjonalpark har internasjonal status som en god naturopplevelse. Det er behov for 
flere guidede vandreturer sommerstid. Mollisfossen er et av regionens mest 
ettertraktede besøksmål. Reiselivet må skape merverdi for samfunnet for å være 
bærekraftig.  
 
Nordreisa kommune: Fortalte om deres planer for reiselivet og besøksforvaltning i 
kommunen. Kommunen mangler foreløpig en besøksforvaltningsstrategi. 
Næringsutvalget har etterspurt en sak knyttet til en prosess for utvikling av en 
besøksforvaltningsstrategi. Strategisk næringsplan 2023-2032 kan fortelle noe om 
satsninger innenfor besøksnæringen. Overordnet mål: Storslett/Sørkjosen skal være 
et attraktivt senter for besøksnæringen. Attraktiviteten til Nordreisa skal opprettholdes 
ved bærekraftig bruk og forvaltning av naturen. Det har allerede blitt gjennomført 
tiltak knyttet til utfartsparkeringer i Kildalen og på Li.  
 



Amazing Troms: Fortalte om deres aktiviteter i Reisadalen per i dag og om planer 
for framtiden. Han utfordrer alle til stede til å ta stilling til om vi ønsker reiseliv i 
Nordreisa? Amazing Troms ønsker en «Styrt bærekraftig turisme». De opplever stor 
interesse fra besøkende knyttet til elvebåtturer, nordlys og scooterturer. Nevner at 
det er viktig med god tilrettelegging og at besøkende må betale for det. For eksempel 
betalt parkering og turistskatt. Det er ønskelig med et godt samarbeid mellom 
aktørene og interessene i dalen som for eksempel kommunen, forvaltningsmyndighet 
og andre operatører. Det blir også diskutert hvordan de ulike brukerne i elva kan 
ivaretas. Amazing Troms sammen med andre partnere ønsker å jobbe videre med 
Explore Reisa for å gjøre det enklere for besøkende å finne gode naturopplevelser.  
 
Reisa nasjonalparkstyre: Nasjonalparkforvaltere ga en kort orientering om deres 
arbeid det siste året, prosjekter, tiltak og planer for neste år. Dette oppsummeres i 
presentasjonen som legges ut på våre nettsider. 
https://www.nasjonalparkstyre.no/uploads/files_reisa/Radgivende-
utvalg/Presentasjonpapirer/2024/2024-Radgivende-utvalg.pdf  
 
 
Pågående arbeid og videre arbeidsplaner: 

• Tiltak på stien ned til Sieimma (skogsveien). 

• Se på behov for geonett og klopper til å forsterke kjørespor over myrer.  

• Diverse årlig vedlikehold og skjøtsel som for eksempel stirydding 

• Deltakelse videre i Interreg prosjektet om klimatilpassning i arktiske 

verneområder – 2026  

• Fortsette samarbeid med Halti nasjonalparksenter med formidling i RNP for 

10.klasse. Utvikle opplegget enda mer. 

• Samarbeidstiltak i grensesamarbeidet med Finske partnere. 

 
Innspill og nye tiltak 

• Det kommer fram at det er behov for bedre samarbeid mellom aktører og 

bedrifter. Viktige samarbeidsaktører: kommunen, forvaltere og bedrifter. Et 

forum der disse kan treffes.  

• Interesseaktører for Reisa nasjonalpark utfordres til å si noe om hvordan en 

julidag på Reisaelva skal se ut i framtiden? Dette vil variere fra aktør til aktør.  

• Fisking vs båttrafikk. Annen type fiske? Fiske på natta? 

• Det oppleves at populære rasteplasser på sti sia gror igjen. 

• Gjengroing ved Mollisfossen, mulighet for å tynne? Andre rasteplasser? 

• Forslag til 2 bålplasser ved Mollisfossen for å unngå bruker konflikt 

• Nedrefoss/Naustistien trengs å ryddes og flere steder trengs stien å legge 

som. 

• Guidede fotturer i nasjonalparken kommer hos Reisa Lodge. 

• Sti i ura ved Nedrefoss – må den sikres? Klimaendringer. 

• Houvinkivi – bålplass og toalett. Statskog har prosjekt her. 

• Elvestien til Sieimma. Graver seg ut. Klimatiltak? 

• Hele stien til Nedrefoss vil kunne påvirkes av utgraving fra elva.  

https://www.nasjonalparkstyre.no/uploads/files_reisa/Radgivende-utvalg/Presentasjonpapirer/2024/2024-Radgivende-utvalg.pdf
https://www.nasjonalparkstyre.no/uploads/files_reisa/Radgivende-utvalg/Presentasjonpapirer/2024/2024-Radgivende-utvalg.pdf


• Knyttet til toalett Øvre Reisadalen, se på fellesløsning for toalett med Ovi 

Raishiin osv. 

• Passe på å få gode betalingsløsninger for bobiler osv. Betaling for parkering. 

• Forslag om bedre fordeling med benk ved Mollisfossen 

• Analyser på hvor mye dagens tilrettelegging tåler?  

• Lite besøkstall i forhold til andre destinasjoner. 

 
Nasjonalparkstyret tar innspillene med seg videre i utarbeidelse av tiltaksplanen for 
2025. 
 
Ref. 
 
Nina Storm 
 
 
 
 
 


